
Protokoll föräldramöte ESK HK Flickor 2019-05-27 

Inklusive de mötesanteckningar från ledarmötet 2019-05-25 som Björn gick igenom. 

 

Ordförande: Björn Lundkvist 

Protokoll: Love Florgård 

 

Säsongen som gått synpunkter plus och minus 

- Björn: 

o Fantastisk säsong, bra stämning 

o Många deltar i träningar, 26 barn och ungdomar på dagens träning 

o Small har tagit stormsteg framåt både antalsmässigt och kvalitetsmässig, bra bredd på 

truppen. 

o Väldigt få har slutat under säsongen. Kul att det är så många som vill fortsätta!! 

o Vi tog det ganska lugnt på WGIHW i år, men vi har lyckats ta hand om de som kom och 

testade. 

- Föräldrar: 

o Positiv återkoppling till ledare och organisation 

o Miche trycker på att träningar måste vara mer effektiva med mindre slöseri med tid 

o Det lyftes och diskuterades att det finns en delvis negativ kultur inom hockey-grupper på 

sociala medier där opassande bilder med till exempel alkohol har dykt upp. Alla föräldrar 

och ledare bör trycka på att det inte är acceptabelt. 

ESK’s inställning till tjejhockeyn 

- Björn: 

o Vi har fått gehör för våra önskemål gentemot klubben, det kommer bli tre lag men 2 

träningsgrupper. 

o Small (flickor B/C) kommer få 2 träningar per vecka under nästa säsong, kan bli 

samträning med något annat lag vid vissa tillfällen. 

o Medium/XL (Flickor A och Dam-junior) kommer ha 2-3 träningar per vecka under nästa 

säsong. 

o Detta kommer medföra att det kommer bli högre avgifter under nästa säsong. Avgift för 

Small kommer ligga lägre än övriga. 

- Joachim Jensen, ungdomsansvarig i styrelsen, presenterade sig samt pratade om att tjejhockey är 

viktig och i fokus. Björn bekräftar att bra stöd finns från ledning. 

Tjejhockeyskolan 

- Björn: 

o Vecka 33 

o På grund av att så många tjejer anmält sig till killgrupperna, har klubben beslutat sig för 

att förlänga tjejhockeyskolan så att även den blir 5 dagar. 

o Vilma och Malin är tillfrågade om att vara hjälpledare/faddrar till de yngre tjejerna på 

hockeyskolan. 

o  



Stora COOP Cup 

- Björn: 

o Cupen är flyttad till mellandagarna istället för i september. Detta eftersom det var 

klubbar som lämnat synpunkter på att den kom för tidigt på säsongen så att de inte hade 

hunnit gå på is ännu. Cupen är för tjejer födda 05-09, med förstärkning vid behov. 

o 8 lag 

o Hjälp med till exempel försäljning av föräldrar behövs 

o I framtiden kan det bli en Dam-junior cup också. 

Serier nästa säsong 

- Björn: 

o 3 serier (OK enligt klubben) Flickor B, Flickor A och Dam-junior 

o För flickor B kommer det endast bli 5 poolspel under säsongen i Upplandsserien. 

Eftersom vi har så många spelare, ska vi anmäla lag i 2 serier så att de kan få spela mer? 

T.ex. Uppland och Stockholm eller liknande. 

o Vissa spelare kan komma att delta i två serier. 1:a femma i Flickor A kan vara 3:e femma i 

Dam-junior. 

Träningsgrupper 

- Björn: 

o Flickor A och Dam-junior kommer ha samma träningstider. 

o Flickor B (och C?) kommer ha en annan träningstid. 

o Lägga till sidor till tjejhockeyn på Laget.se, så att det blir en sida per lag. Det blir då 

lättare att få ut rätt information till rätt spelare och att kalla dem till match/träning. Samt 

att det ökar tjejhocheyns avtryck i klubben (vi ser ut att vara ännu större enhet….) 

Ledare nästa säsong 

- Björn: 

o Huvudtränare: Daniel (Dam-junior), Patrik (Flickor A) 

o Vi kommer behöva fler istränare. Det är stora utmaningar att tillfredsställa alla spelare i 

grupperna eftersom det är så stora skillnader i spelnivå. 

o Förslag att ordna ett rullande schema där Dam-junior spelarna går ner som hjälptränare 

för flickor B/C. Det ger de små tjejerna förebilder och att de har någon som kan visa de 

olika övningarna. 

- Föräldrar: 

o Förslag att ge Dam-junior tränarutbildning via SISU Idrottsutbildarna. 

Fler ledare plus föräldrar för TSM och OVR 

- Björn: 

o Vi behöver funktionärer som ska få utbildning i hur programmet för att rapportera till 

förbundet under pågående match fungerar. Det är krav nu när tjejerna spelar i Dam-

junior. 

Ekonomi och sponsoransvarig 

- Åke: 

o Vi har i dagsläget 46.920 kr i lagets kassa, inklusive de 15.000 som vi fick i 

ledarutvecklingsstipendium från Sparbanken. 



o Tillsvidare fortsätter vi med ett gemensamt konto för tjejhockeyn trots att de egentligen 

är 3 lag. 

- Björn: 

o Vi behöver hjälp med sponsringen och söker därför en sponsoransvarig som är duktig på 

att ”sälja in” sponsring/reklam för tjejhockeyn. Den som kan hjälpa till får mycket gärna 

höra av sig. Klubben har riktlinjer för priser. 

Nyrekrytering, WGIHW (world Girl Ice Hockey Weekend) mm 

- Björn: 

o Kommer att gå av stapeln i början av oktober. 

o Försöka ordna en Dam-junior match under WGIHW och att annonsera ordentligt 

(tidningar och ESK’s hemsida) för att dra folk till matchen. (alternativt en dam-junior 

träning om vi inte kan få till en match) 

o Hockeykarneval under WGIHW, d.v.s. de spelare som kommer ner och testar får först 1 

timme prova-på, sedan en paus och andra timmen kan de bli match där alla spelare 

blandas och delas i 2 lag och får spela match ca 10 minuter så att de får känna på vad 

hockey innebär. 

o Kolla med skolor om att erbjuda tjejer prova-på hockey under t.ex. - idrottsdagar? / 

Höstlov? / sportlov? 

Hockeyloppis 

- Björn: 

o Ja! Annonsera i tidningar, affischera och på ESK’s hemsida för att få fler att hitta dit. Finns 

många som slutat med hockey men har grejorna kvar hemma eller bara växt ur grejorna. 

o Väldigt bra tillfälle för våra spelare att få tag på bra utrustning till rimligt pris 

o Förra gången blev det pengar in till laget samt att en del utrustning skänktes till laget 

som vi kunde låna ut till de som ville prova-på. 

o Behövs fler föräldrar från laget på plats för att ta emot utrustning och ta betalt under 

loppisen. 

- Föräldrar: 

o Förslag att lägga loppis före hockeyskolan. 

o Önskemål om att förenkla inskrivningen. 

Boden alt bodar 

- Björn: 

o Kommunen vill ta ut hyra för bodarna, ESK’s förslag är att de tar över driften av bodarna 

(rustar upp dem) mot att de inte betalar någon hyra. Inte klart ännu hur det blir. 

o Vi kommer få större bod alternativt 2 mindre bodar till hösten. 

Profilkläder mm 

- Björn: 

o Få till tröjor (Hoodies) till ledare/tränare/funktionärer inom laget med namn och 

lagtillhörighet öka synbarheten för tjej/dam lagen? 

o Även klistermärken för familj, sponsorer, med flera. 

- Föräldrar: 

o Förslag att åter utreda möjlighet att ta fram en mössa. 

o  



Övriga frågor 

- Björn: 

o Björn har fått statyett av en före detta ledare inom tjejhockey i Tillinge. Hennes önskan 

var att det skulle bli en form av vandringspris inom tjejhockeyn. Mötets förslag var att 

det blir ett vandringspris för Flickor A, där alla tjejer får rösta på ”Bästa Förebild” (dock ej 

på sig själva). En bottenplatta till statyetten ska ordnas och plakett ska sättas på med 

namnet på pristagaren. Första utdelning till julavslutningen.  

o Bättre ordning och reda i omklädningsrummet för Dam-juniorer, viss oreda kan tolereras 

för de yngre tjejerna. 

o Behov av en materialare till för att täcka behovet inom B/C tjejerna. Alternativt kan en 

förälder per träning utses som hjälper till att knyta skridskor. 

o Nytt matchställ för Dam-junior/Flickor A samt nytt matchställ för flickor B/C. Vissa 

nummer kan vara dubbla om det är en av de äldre spelarna i Dam-junior och en av de 

yngre i Flickor A. De tjejer som får spela i båda lagen behåller sitt nummer. 

o Personliga namnskyltar till alla spelare i flickor A och uppåt. 

o Återlämning av lånad utrustning på måndag efter träningen för de yngre tjejerna, senast 

tisdag. Medium tjejerna (Flickor A) kan lämna tillbaka utrustningen tvättad på fredag. 

o Alla spelare tar hem sin utrustning och tvättar den under sommaren, så att vi kan tömma 

boden. 

o Sommarträning för alla tjejer 1 gång i veckan, kolla vilken veckodag som är bäst. Tanken 

på upplägget är att det blir en gemensam del och sedan delar man den så att de yngre 

får lite mer lek och de äldre får lite mer Styrka/konditionsträning. 2 timmar inklusive 

uppvärmning och nerjogg. Dam-juniorer får en träningsdagbok. 

o Vissa styrkeövningar tas bort på grund av risk för knäproblem 

- Föräldrar: 

o Förslag att ha sommarträning 2-3 dagar/vecka för att ha regelbundenhet även om man 

missar en träning 

o Det lyftes att tjejernas egen uppvärmning kan behöva organiseras lite för att minska 

friktion tjejerna emellan 

 


